
Folketingets Kommunaludvalg har den 15. december 2010 stillet følgende spørgsmål nr. 114 (L 
65) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Thomas Jensen (S).

Spørgsmål nr. 114:
"Ministeren bedes redegøre for, hvornår det eventuelle problem med ejendomsskattelovens § 1, 
stk. 4, blev drøftet internt i SKAT?"

Svar:
Skatteministeriet har oplyst følgende, som jeg skal henholde mig til:

”SKAT har over for skatteministeren oplyst, at spørgsmålet blev berørt under interne drøftelser i 
SKAT i februar 2009.”

Med venlig hilsen

Bertel Haarder   /   Søren H. Thomsen
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